
Police, 18 września 2024 r. 

 

Protokół Nr 3/2024 posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Policach 

 

 Komisja Rewizyjna odbyła posiedzenie w siedzibie Starostwa Powiatowego w Policach w dniu 

18.09.2024 r. 

 

I Obecność: 

 

Liczba członków komisji  - 6 radnych 

Obecnych na posiedzeniu komisji - 4 radnych 

Anna Ciszewska – w zastępstwie Skarbnik Powiatu Polickiego 

Agnieszka Badowska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

Tadeusz Łukasiuk – Geodeta Powiatowy - Naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii i Katastru 

Jacek Fabisiak – Członek Zarządu 

 

Lista obecności członków Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Policach oraz zaproszonych gości 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

II Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przedstawienie porządku posiedzenia.  
4. Przyjęcie protokołu Nr 2/2024 z dnia 27 sierpnia 2024 r. 
5. Analiza wykonania zadań pokontrolnych Wydziału Geodezji, Kartografii i Katastru oraz 

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami. 
6. Wnioski i oświadczenia. 
7. Zamknięcie posiedzenia. 

 
III Przebieg posiedzenia 

 

Ad 1-2. 

Przewodnicząca Paulina Pietras-Lewicka otworzyła posiedzenie, przywitała zaproszonych 

gości oraz na podstawie listy obecności stwierdziła obecność 4 członków komisji. 

Ad 3. 

Przewodnicząca Paulina Pietras-Lewicka przedstawiła porządek posiedzenia. 

Ad 4. 

Członkowie zapoznali się z protokołem Nr 2/2024. Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad 

przyjęciem protokołu.  

 Za przyjęciem protokołu głosowało 4 radnych. 

 Po głosowaniu o godz. 12:05 na posiedzenie komisji przybył radny Marek Arendt. 



Ad 5. 

Przewodnicząca udzieliła głosu Panu Tadeuszowi Łukasiukowi, który omówił system 

elektroniczny geodezji i bieżącą pracę wydziału, a także przebieg modernizacji ewidencji 

gruntów, na tą chwilę zrobione jest 26 obszarów. Wszystkie zadania wynikające z kontroli 

zostały wykonane. Naczelnik nadmienił, że bez pozyskanych środków unijnych wykonanie 

numerycznej mapy w stanie jakim jest obecnie byłoby niemożliwe. 

Radna Dorota Krzywicka po uzyskaniu zgody zabrania głosu zapytała o ilość pracowników 

w wydziale i ewentualne brakujące wakaty. Naczelnik odpowiedział, iż pracuje u nich 18 osób 

i są dwa stanowiska wolne. 

Przewodnicząca udzieliła głosu Pani Agnieszce Badowskiej, która przedstawiła zadania 

bieżące wydziału. Poinformowała o udanej sprzedaży działki Skarbu Państwa, na którą we 

wcześniejszych przetargach nie było zainteresowania. Komisja została poinformowana 

również o podwyżkach najmów i dzierżaw. W 2023 roku został sporządzony audyt wydziału, 

wszystkie zalecenia z niego wynikające zostały wykonane, co potwierdził audytor. 

Pani Naczelnik została zapytana o to jakimi sprawami najczęściej się zajmuje wydział. 

Najwięcej spraw (60 postępowań) jest o odszkodowanie zajęcia działki przez drogę. 

Przewodnicząca zapytała o ilość pracowników w wydziale. Naczelnik wyznała, że jest tylko 

połowa potrzebnych pracowników i brakuje „rąk do pracy”. 

Ad 6. 

Przewodnicząca przedstawiła członkom odpowiedzi na wnioski złożone na pierwszej Komisji 

Rewizyjnej. 

Brak nowych wniosków i oświadczeń. 

Ad 7.  

Przewodnicząca zamknęła posiedzenie. 

 


